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Baneudvalgsmøde nr. 4 - 2024 
 

Opfølgning på mødereferat #3 – 2024 
  
24401:Ref. mødereferat nr. 3 - 2024 pkt. 24303 
Der er ikke mulighed for at etablere strafområde i beplantningen i højre side af 
16. hul. Man kan dog benytte sig af lokalregel 1-5. 
 
24402: Ref. mødereferat nr. 3 – 2024 pkt. 24305 
På grund af mandskabsmangel hos greenkeeperne, særligt de sidste to uger, har 
der ikke været tid til, at undersøge muligheden for udvidelse af 
dræninfrastrukturen på 9. og 10. hul 
 
24403: Ref. mødereferat nr. 3 – 2024 pkt. 24306 
At der ikke er etableret i rough bræmme mellem 10. green og 11. tee, beror på 
en forglemmelse. Bræmmen vil blive etableret. 
 
24404: Ref. mødereferat nr. 3 – 2024 pkt. 24307 
Der afholdelse ”Mød din Greenkeeper” d. 4. juli kl. 13:45 på Greenkeeper 
Gården.  
 
Mødereferat nr. 3 – 2024 
 
24405: Fairway forløb på 10. hul omkring første fairway bunker vil blive ændret. 
KN vil markere i samarbejde med SA omkring forløbet, og hvorledes det 
markeres. 
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24406: De sidste 200m på 9. huls fairway forløb vil blive ændret således det ikke 
er lige, men i mere buet form. 
 
24407: Der skal ikke være så langt til fairway på par 5 hullerne. Semiroughen vil 
derfor blive kippet i fairway højde tættere på tee. 
 
24408: Det er ønsket, at starten af 9. hul fra vejen og hen til åen, klippes i fairway 
højde. Der vil stadig være semirough i venstre side af hullet. 
 
24409: LF er i gang med at undersøge muligheden for, at reetablere herrernes 
12. teested på en bro 15 – 20m ude i fjorden. Efter at have vurderet om det er på 
sigt et økonomisk realistisk projekt, vil der søges tilladelse for etablering af 
teestedet. Dette naturligvis kun, hvis projektet syntes økonomisk realistisk. 
 
24410: Baneudvalget vil kontakte Marschalls med henblik på, at bede dem være 
ekstra opmærksomme på, at spillere lægger turf på plads, retter 
nedslagsmærker og river i bunkers efter sig. Brud på etiketteregler skal have 
konsekvenser. 
 
24411: Højroughen klippes i uge 28. Der efterlades bræmmer af højrough på hul 
6 og høj 9. 
 
24412: For enden af første del af 8. fairways er der et træ der er gået ud. Dette 
træ skal fældes og køres væk. 
 
24413: Baneudvalget udsøger mulighed for at lave skodder i lynshelteret, 
således man kan lukke åbninger i tilfælde af blæst under regnvejr. 
 
24414: Bunden i lynshelteret skal hæves lidt, og herefter skal der spredes flis, 
således man ikke for våde sko, når man opholder sig i shelteret under kraftig 
regn. 
 
24415: Baneudvalget skal udfærdige et budget for næste regnskabsår i 
forbindelse med eventuel beplantning af træer, og andre anlægsarbejder. 
 
24416: Herrernes del af 11. tee er begyndt af synke. Dette vil vi forsøge at rette 
op i løbet af vinteren 24/25. 
 
24417: Det blev forslået, at der flages med Dannebrog på Kirsebærholmen i 
weekender. Dette fordrer dog, at der er frivillige til et ”Flaghold”, hvis dette skal 
lykkes. 
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24418: Det sker, at flagene sidder fast i hulkopperne og man derfor til tider 
trækker hele koppen op ad hullet. Dette skal der findes en løsning på, evt. VD40. 
 
24419: Vi kunne godt tænke os hvide hulkanter. Vi har haft hulflange og maling, 
men det virkede ikke helt efter hensigten i sin tid. Vi forsøger igen, men det 
fordrer indkøb af flange og maling. 
 
24420: Lindetrænes rødder ved putting green er groet ind i puttinggreenen. 
Disse skal skæres over. 
 
24421: Lindetræernes grene ved puttinggreen skal beskæres således der igen 
kommer bedre udsyn under dem. 
 
24422: Det blev besluttet, at vi desværre igen skal have måtte på herrernes 9. 
teested, indtil vi får godkendelse til udvidelse af teestedet. Arealet er ganske 
enkelt for småt til at vi kan holde græs på teestedet, hvilket gør at 
udslagsforholdende ikke er tilfredsstillende. 
 
  
 
 
Næste møde: Aftales nærmere i slutningen af uge 28. 
 
 
Med venlig hilsen 
Henrik Baltz Nielsen 


